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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de werkwijze van het Centrum
Indicatiestelling Zorg (CIZ).
(Ingezonden 25 januari 2010)

1
Bent u bekend met de lange wachttijd
op een aanvraag voor terminale zorg
bij het CIZ?1

2
Wat is uw oordeel over de situatie
waarin de aanvrager pas na 1 maand
een reactie krijgt op de aanvraag voor
terminale thuiszorg?

3
Bij hoeveel aanvragen voor terminale
thuiszorg komt de beoordeling van
het CIZ, net als in onderhavig geval,
te laat? Kunt de Kamer informeren
over deze cijfers?

4
Wat is de verklaring voor de lange
wachttijd voor de beoordeling? Is dit
een probleem dat vaker voorkomt?
Hoelang is de gemiddelde wachttijd?

5
Zou het niet beter zijn dat, wanneer
een huisarts of specialist terminale
thuiszorg aanvraagt, deze acuut
gegeven moet kunnen worden, en dat
de aanvraag met spoed moet worden
beoordeeld? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, op welke termijn kunt u dit
regelen met het CIZ en andere
betrokken partijen?

6
Bent u van mening dat het nodig is
dat huisartsen en specialisten maar
liefst 16 pagina’s in moeten vullen
voor een aanvraag? Zo ja, hoe rijmt u
dit met de politieke wens om de
bureaucratie te verminderen? Zo nee,
kunt u hier per direct een einde aan
maken?

7
Deelt u de verontwaardiging van de
briefschrijver over het feit dat er na
het bericht van overlijden van de
aanvrager wél binnen één dag een
reactie van het CIZ kwam dat de
behandeling van de aanvraag was
afgebroken?

8
Wat is uw antwoord op de vraag die
de brievenschrijver stelt hoe het moet
met mensen die geen netwerk
hebben om de uitblijvende terminale
thuiszorg op te vangen?

9
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de Westlandse huisartsen dat het CIZ
een nagel aan de doodskist is?

10
Bent u bereid met de Westlandse
huisartsen en met de Landelijke
Vereniging van Huisartsen om tafel te
gaan over de werkwijze van het CIZ?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u de
Kamer informeren over de
uitkomsten van het overleg?

11
Bent u ook bereid om met het
Nederlands Genootschap van

Huisartsen te overleggen over het
onderzoek dat zij hebben gedaan en
waaruit komt dat de helft van de
huisartsen aangeeft te weinig tijd te
hebben voor voldoende zorg voor
ouderen?2 Zo nee, waarom niet?
Zo ja, kunt u de Kamer informeren
over de uitkomsten van het overleg?

12
Bent u bereid een actieplan te maken
om het CIZ en de bureaucratie van de
indicatiestelling af te schaffen? Zo
nee, waarom niet? Zo ja, wanneer kan
de Kamer het plan verwachten?

13
Bent u bereid deze vragen te
beantwoorden vóór het algemeen
overleg over Palliatieve zorg op
4 februari 2010?

1 Ontvangen brief, onderhands aan het
ministerie verstrekt.
2 Netwerk: «Huisartsen: wij komen vaak
schrijnende gevallen tegen in ouderenzorg»
http://www.netwerk.tv/artikelen/huisartsen-
wij-komen-vaak-schrijnende-gevallen-
tegen-ouderenzorg

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z010360
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


